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Geachte heer Mulder, geachte heer Rog,

In uw brief van 20 resp. 21 december jI. namens de vaste commissie voor Financiën

resp. voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid vraagt u of de procedure om voorstellen

om een ander overheidsorgaan advies of voorlichting te vragen steeds langs het

Presidium naar de Kamer te geleiden, tot vertraging kan leiden. Indien de

eerstvolgende vergadering van het Presidium na de ontvangst van een dergelijk

voorstel eerst geruime tijd later zou zijn, is het altijd mogelijk dat het Presidium langs

schriftelijke weg instemt met doorgeleiding van het voorstel nar de Kamer.

Dit brengt mij ook bij uw tweede vraag, namelijk of de procedure bedoeld is om

instemming van het Presidium te verkrijgen met doorgeleiding dan wel om het

Presidium slechts te informeren. Dit laatste is hoofdzakelijk het geval; het is, met

andere woorden, vooral een notificatieprocedure. Zoals ik in mijn brief d.d. 24

november jI. aan u heb geschreven is de bedoeling van de procedure dat zowel Kamer

als Presidium een overzicht hebben van dit soort verzoeken. Ik maak uit uw brief op

dat de vaste commissie daar ook begrip voor heeft. Indien er kosten verbonden zijn

aan een verzoek om advies of indien er procesafspraken zijn gemaakt met het

desbetreffende orgaan, is het wel denkbaar dat het Presidium niet zondermeer instemt

met doorgeleiding naar de Kamer doch nader overleg nodig acht.
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